
Referat: Fællesbestyrelsen Børneby Nord 
 

Onsdag d. 20.01.2021 

Kl. 18.30-20.30 

På Teams 

 

Forældre Deltog Ledere Deltog 

Clara Marie Mose Nørrevang, Formand 

(Specialklasserækken) 

  

X Jonna Nielsen – Aftaleholder x 

Jan Salling Rasmussen Næstformand 

 (Skole – Allingåbro) - 

X Carsten Sommergreen, Viceleder x 

Line Boje  

(Skole – Vivild) 

x Medarbejdere  

 

 

Marie-Louise Eskerod 

 (Skole – Vivild) 

x Lisbeth Riis, Dagplejen x 

Stine Hovgaard   

(Skole – Allingåbro) 

Afbud Janne Maarup, ABC X 

Anders Revsbech   

(Skole – Ørsted) 

x Michel Lundberg, Skovsprutten x 

Jane Bjørn Christiansen  

(Skole – Ørsted) 

x Anni Hovmann, Nordlyset X 

 Simon Bøgh Klarbæk Jørgensen 

(Dagtilbud – Ørsted) 

Deltog 

ikke 

Marianne Holleufer, Langhøjskolen  

x 

Ann Birkmann 

 (Dagtilbud – Vivild) 

x Anders Lützen, Rougsøskolen x 

Lea Basse Jensen 

 (Dagtilbud Allingåbro) 

Afbud Lis Pedersen, Allingåbroskolen x 

Cecilie Skovlund Sand 

 (Dagplejen) 

Deltog 

ikke 

Elevråd  

Jonna Madsen 

 (Valgt på stemmeflertal) 

Afbud Sofie Hauritz Rosenfeldt, Rougsøskolen  

Henning Hansen 

Foreningslivet i distrikt Børneby Nord 

 Deltog 

ikke 

Allingåbroskolen  

 

  Langhøjskolen   

 
 

1.  
Godkendelse af referat. Godkendt 

2.  
Meddelelser fra formanden, 

områdets ledelse, råd og 

udvalg, samt elevråd. 

Jonna:  

Louise Treue er startet i specialrækken i Vivild.  

Der er ansættelsessamtaler i uge 4 i Skovsprutten og 

Nordlyset til pædagog- og pædagogmedhjælperstillinger til 

opstart 1. feb. eller 1. marts.  

 

Dagplejen har mulighed for at lægge 20 min til deres 

arbejdstid for at gøre rent grundet Covid-19.  



Dagplejen får mulighed for at afprøve ECA-vand, som 

rengøringsmiddel.  

Begge dagplejetiltag er besluttet af Børn og ungeudvalget.  

 

Der er nedsat en kommunal arbejdsgruppe som skal 

udarbejde et forslag til kvalitetsstandarder for skoler i 

Norddjurs. Forslaget kommer i høring inden sommerferien. 

Lærer Lone Pedersen, Rougsøskolen og Jonna Nielsen 

deltager i arbejdsgruppen for Børneby Nord.  

 

Jonna arbejder stadig med forslag til budget 2021.  

  

3.  
Status Børneby Nord grundet 

Covid-19 restriktioner. 

Jonna orienterer 

- Lene Mehlsen har efterspurgt en status på covid19-

restriktionerne.  

- Jonna gennemgår bilaget.  

 

4.  
Høringer. 

A. Forslag til en styrkelse 

af 

sundhedsforebyggelsen. 

B. Forslag til revideret 

politik for tidlig indsats 

og inklusion. 

 

Se bilag 

  

Ad A.: 

- Beslutningen er, at vi skriver, at børnebyen ikke har 

kommentarer til forslaget.  

 

Ad B.: 

Kommentarer og input til høringssvaret: 

 

- Indsatsen svarer ikke til ressourcerne.  

- Flytter penge fra indskoling og mellemtrin til 

udskolingen giver ikke mening ift. tidlig indsats. 

- Brobygningen ligger meget op til Børneby-tanken.  

- Overgangen til overbygningen er klart problematisk ift. 

centraliseringen.  

- Klassestørrelsers betydning bliver ikke nævnt ift. 

inklusion.  

- Geografisk nærhed. Betydningen af skole i nærområdet.  

- Fra politik til virkelighed – ikke skabe bureaukrati og 

decentralisering.  

- Kursus i SOS-modellen giver måske ikke mening for alle 

medarbejdere.  

- ICDP – der er ingen medarbejdere i skolen, som har 

været inde over ICDP.  

- 10) Det ser svært ud, ift. at der kan følge en med over i 

overbygningen fra mellemtrinnet.  

- Det er svært at se, at punktet ikke har økonomiske 

konsekvenser.  

- Politikkernes økonomiske model til fordeling af 

specialundervisningsmidler og forslagets mål og 

indsatser for en øget inklusion hænger ikke sammen.  

- Kunne det give mening at oprette NEST-klasser eller 



 

specialgrupper i Børnebyen? Det er kun interessant, hvis 

NEST-klasseprojektet er på 7 år, så en årgang deltager i 

hele skoleforløbet.  

-  

5.  
Forretningsorden 

Ændringer til drøftelse og 

godkendelse 

 

Se bilag 

De foreslåede ændringer er godkendt.  

- §5 pkt 1 Ændres som foreslået 

- §5 pkt 2 Slettes som foreslået 

- §5 pkt 3 Tilføjes: Emner til Fællesbestyrelsens Facebookside. 

- §6 Tilføjes ved August: Udpegning af 

fællesbestyrelsesmedlemmer til administratorgruppen for 

Facebooksiden. 

- §8 Ændres som foreslået, dog slettes fra forslaget ” og på 

Facebooksiden”. 

 

Se vedhæftede Forretningsorden. 

6.  
Retningslinjer for 

Facebookgruppe 

Til drøftelse og godkendelse 

 

Se bilag 

Jonna’s forslag til retningslinjer er godkendt. 

Se vedhæftede bilag. 

Fællesbestyrelsens forretningsorden, årshjul og møderække skal 

ligge på Facebooksiden. 

7.  
Planlægge årsmøde Mødet bliver temmelig sikkert virtuelt. Clara laver en 

årsberetning. 

8.  
Evt. Næste møde d. 22.02.2021 i Vivild. (Evt. på Teams.) 


